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Abstract (en)
According to this method, the looped face of the needled fabric (2) is subjected to the action of an embossing cylinder (3), the depth of engraving of
which is less than the height of the loops (5a) of the needled fabric (2), the embossing cylinder (3) being brought to a temperature clearly below the
softening temperature of the thermoplastic fibres of the needled fabric, and the back-up cylinder (4) likewise being heated. <IMAGE>

Abstract (fr)
Selon ce procédé, on soumet la face bouclée de l'aiguilleté (2) à l'action d'un cylindre gaufreur (3) dont la profondeur de gravure est inférieure
à la hauteur des boucles (5a) de l'aiguilleté (2), le cylindre gaufreur (3) étant porté à une température nettement inférieure à la température de
ramollissement des fibres thermoplastiques de l'aiguilleté et la contre-partie (4) étant également chauffée.
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